
 

Verslag bijeenkomst  Jaarvergadering  op 31 januari 
2024 

1. Opening en mededelingen van de voorzitter. 
De volgende leden hebben zich afgemeld voor de bijeenkomst van 
vandaag: 
-  Hans Gelauff 
-  Jan van Luijk 
-  Martin Vink 
-  Rob Slemmer 
-  Sjaak de Korte 
-  Afwezig zonder afmelding: 
-  Peter van Os. 
 
De voorzitter meldt dat Hans Gelauff en Wim Oudejans het kandidaat-lid Joop van Ruler 
hebben bezocht en een heel goede indruk aan dit bezoek te hebben overgehouden. 
De secretaris zal Joop van Ruler uitnodigen voor de eerst volgende vergadering op 14 
februari 2024. 
 
In januari vierden Joost Dijkstra en Onno de vries hun verjaardag. 
De borrel van vandaag wordt aangeboden door Onno. 
Joost moet nog even geduld hebben, maar krijgt op 14 februari alle ruimte de borrel aan 
te bieden, die hij tijdens de bijeenkomst ook toezegt. 
 

2. Vaststellen van de agenda: 
De agenda behoeft geen aanpassing 
 

3. Verslag Jaarvergadering dd. 1 februari 2023 
Het verslag wordt zonder op- en aanmerkingen goed gekeurd. 
 

4. Terugblik op 2023 door scheidend voorzitter, Fred van Roijen: 
Tijdens het Nieuwjaarsdiner heeft Fred in zijn toespraak al het nodige over 2023 
gememoreerd. Fred noemt de wijzigingen van samenstelling van het bestuur en de 
Programmacommissie, waarvoor verwezen wordt naar punt 9 respectievelijk punt 10 
van dit verslag.  
In 2023 mochten wij 5 nieuwe leden verwelkomen, doch hebben door zijn overlijden 
ook afscheid moeten nemen van Cees Sonneveld. 
In 2023 is ons reglement geheel herzien en hebben we de beschikking gekregen over 
een nieuwe geluidsinstallatie. 
Tenslotte bedankt Fred de overige bestuursleden, i.h.b. Erik Hess die na 4 jaar uit het 
bestuur treedt, de leden van de Programmacommissie, de webmasters, de leden van de 
kascommissie en Adie de Boer voor de bezorging van attenties aan de weduwen. 
 

5. Jaarverslag over 2023 van de secretaris 
Onder punt 1 staat abusievelijk de samenstelling van het bestuur in 2022 gemeld. Dit 
moet 2023 zijn. 
Verder zijn er geen opmerkingen bij dit jaarverslag. 
 



 

6. Financieel jaarverslag over 2023 van de penningmeester 
Lex geeft op enkele punten een toelichting op dit jaarverslag. 
 *  Onder de Inkomstenkant staat onder Diversen een bedrag van € 325,= 
     Dit bedrag is kwijtgescholden door Kade 10 i.v.m. de zeer trage declaraties. 
 *  Aan de Uitgavenkant onder Nieuwjaardiner staat € 217,= Het bestuur heeft   
        besloten de kosten van drankjes op nacalculatie af te rekenen omdat dit goedkoper  
        is dan een vooraf door Kade 10 vastgesteld bedrag per persoon. Ter vermijding van  
        administratieve rompslomp heeft het bestuur besloten om deze kosten uit de  
        algemene middelen te betalen. 
 *  Aan de Uitgavenkant onder lunches onvoorzien. 
     Dit bedrag van - € 160,= (dus eigenlijk inkomsten) komt door de aan leden in  
       rekening gebrachte lunchkosten indien men zich niet of te laat afgemeld heeft. 
    Na enige discussie wordt besloten de huidige werkwijze te continueren: 
    -  afmelden voor dinsdag 16.00 uur voorafgaand aan de bijeenkomst 
    -  De secretaris geeft het aantal deelnemers door aan Kade 10, met een schatting  
          van het aantal mensen die zich niet afmelden maar desondanks niet aanwezig zijn. 
    -  De penningmeester brengt niet gebruikte lunches in rekening als er geen goede  
          reden is voor niet afmelden en niet komen. 
 

7. Verslag van de kascommissie 
Wout van de Kleut leest  de verklaring voor en stelt de leden voor de penningmeester 
décharge te verlenen over het in 2023 gevoerde financiële beleid. 
Middels applaus wordt het voorstel tot décharge bekrachtigd. 
 

8. Samenstellingnieuwe kascommissie 2023 
Omdat Wout van de Kleut 2 jaar in de kascommissie zit en Hans de Heer over enkele 
minuten toetreedt tot het bestuur, moeten twee nieuwe leden van de kascommissie 
benoemd worden. 
Staande de vergadering  zijn Joost Dijkstra en Onno de Vries bereid in de kascommissie 
plaats te nemen. 
 

9. Samenstelling bestuur 2023 
Het bestuur wordt m.i.v. heden gevormd door: 
-  Bessel Woudenberg (voorzitter) 
-  Sjaak de Korte (vice voorzitter) 
-  Lex van Ginkel (penningmeester) 
-  Wim Oudejans (secretaris) 
-  Hans de Heer (algemeen lid) 
 

10. Samenstelling Programmacommissie 
De Programmacommissie bestaat m.i.v. heden uit: 
-  Henk Kaal (trekker) 
-  Jan Droogh 
-  Aalt Bast 
 

11. Uitreiking PP-speldje 
Joost Dijkstra, de laatst aftredend voorzitter, reikt het PP speldje (Past President) uit aan 
Fred. Het PP-speldje is een wisselspeldje en dus aan Fred de taak om het zeker een jaar 
lang goed te bewaren. 
 



 

12. Overdracht voorzitterschap 
Fred draagt het voorzitterschap over aan de nieuwe voorzitter Bessel door het 
overhandigen van de nieuwe voorzittershamer.  
 

13. Concept begroting 2024 
Lex brengt de volgende punten onder de aandacht: 
1)  Aantal attenties per weduwe per jaar. 
     Dit wordt weer een attentie per jaar.  
2)  Ondanks een begroot negatief saldo over 2024 van € 335,=, stelt het bestuur voor  
     de Administratieve bijdragen van € 75,= per persoon niet te verhogen, omdat het  
     eigen vermogen per 31-12-2023 van € 1.825,40 als meer dan toereikend wordt 
     beschouwd 
3)  Kosten lunches en borrel 
     De kosten per lunch blijven in 2024 weer € 20,= per persoon. 
     Lex adviseert om geen borrels aan te bieden tijdens excursies omdat deze veel meer  
     kosten dan het met Kade 10 afgesproken bedrag per borrel. 
Besluit m.b.t. de begroting 2023: 
De begroting voor 2024 wordt vastgesteld conform het bestuursvoorstel van 20 januari 
2024. 
 

14. Programma 1e helft van 2024 
Henk Kaal geeft als kersverse trekker van de Programmacommissie de uitgangspunten 
voor 2024 aan: 
Gestreefd wordt naar 8 voordrachten door eigen leden, 11 door externen, 4 excursies, 
en 1 excursie met partners en weduwen. 
Voor de eerste helft van 2024 is tot en met de bijeenkomst van 8 mei het programma 
rond. Dit programma staat al op de website. 
 

15. Evaluatie Nieuwjaarsdiner: 
Wim merkt op dat 28 van de 42 deelnemers aan het Nieuwjaarsdiner de enquête 
hebben ingevuld, ofwel bijna 70%. 
Joost merkt op dat het vleesgerecht goed was, doch de rest “bagger” 
Onno vindt het onbegrijpelijk dat een restaurant geen betere koffie kan serveren en ook 
geen keuze heeft gegeven in soorten koffie. 
Ad merkt op dat in de jaarverslagen over 2017 en 2019 ook al melding is gedaan van de 
zeer matige kwaliteit van Kade 10. 
Jan Droogh merkt op dat hij aan tafel zat die als eerste bediend werd en hij geen 
klachten aan zijn tafel gehoord heeft. Bestaat er een verband tussen snelheid van 
bediening en kwaliteit vraagt hij zich af. 
Verder vraagt Jan wat het bestuur doet met de resultaten van de enquête. 
Bessel stelt dat het bestuur dit meeneemt naar het volgende Nieuwjaarsdiner en laat 
open of we dit weer bij Kade 10 houden of ergens anders. 
 

16. Mededelingen 
-  van de penningmeester: geen 
-  van de secretaris: geen 
-  Van de Programmacommissie: geen 
-  Van de webmasters: geen 
    



 

17. Rondvraag 
Jan Droogh komt terug op de evaluatie van het Nieuwjaarsdiner. Zijn opmerkingen zijn 
opgenomen onder punt 15. 
 

18. Vijfminutenpraatje 1 
Rob Slemmer heeft na eerdere voordrachten over de klimaatontwikkelingen zijn licht nu 
laten schijnen over elektriciteitsproductie en -distributie. 
Tot nu toe wordt 50% opgewekt als groene stroom, waarvan meer dan 40% door 
biomassa, wat volgens Rob eigenlijk geen groene stroom is. Om de doelen van Parijs 
(klimaatneutraal in 2050) te halen, zou een verzesvoudiging nodig zijn van tot nu toe 
gerealiseerde opwekking met zon en wind, hetgeen Rob niet haalbaar acht. Gelet op de 
trage politieke besluitvorming en de lange voorbereidingstijd om kerncentrales te 
bouwen (tenminste 10 jaar) verwacht Rob daar voor 2050 ook niet veel van.  
Per saldo is Rob vrij pessimistisch als het gaat om de doelstellingen van “Parijs” te halen. 
 
Vijfminutenpraatje 2 
Wim Oudejans werd getroffen door een artikel in Trouw van vorige week onder de kop 
“Nee de wereld vergaat niet, tijd voor optimisme over het klimaat”. 
De auteur van het boek “Niet het einde van de wereld”, Hannah Ritchie, werd 
geïnspireerd door een Zweedse hoogleraar, Hans Rosling. Rosling heeft tot zijn dood in 
2017 objectieve data verzameld en geïnterpreteerd. Hannah Ritchie heeft op basis van 
deze informatie en verder verzamelde gegevens, bovengenoemd boek geschreven.  
Uit deze objectieve data komt een opmerkelijk positief geluid als het gaat om de 
haalbaarheid van gestelde doelen, zoals CO2 uitstoot in 2050 naar 0 te krijgen. 
Van wezenlijk belang is dat pessimisme en depressiviteit, afgezien van het negatieve 
effect op met name jongeren, het gevaar in zich heeft dat lethargie ontstaat, waardoor 
onvoldoende energie besteed wordt aan de noodzakelijke verandering die het klimaat 
beïnvloeden. 
Hana Ritchie, geen klimaatactivist, geen klimaatontkenner, maar klimaatrealist. 


